
 

 

           
 
 
 

Paterswolde, 30 april 2024 
 
 
 

 
College van Burgemeester en Wethouders    
Kornoeljeplein 1 
9481 AW VRIES. 
 
 
Onderwerp: Hoogwaardig openbaar vervoer Eelde-Paterswolde 
 
Geacht College, 
 
De fractie van het CDA is van mening dat het dorp Eelde-Paterswolde onderdeel moet worden van 
het hoogwaardige openbare vervoersnetwerk Groningen-Drenthe. Het moet wat ons betreft 
mogelijk worden om binnen 20 minuten met het OV op het hoofdstation in de Stad te zijn. 
 
Onlangs is een zogenaamd “bidbook” van het OV-bureau Groningen Drenthe gepubliceerd. 
https://ovbureau.nl/wp-content/uploads/2023/11/De-eerste-paal-is-een-haltepaal.pdf 
 
In dit document geeft het OV buro een overzicht van de “Ontwikkelagenda Noord Nederland 
2040”. Een overzicht van de plannen is te vinden op de kaart op pagina 11, zie bijlage in dit 
document. 
 
Het valt ons op dat in deze toekomstagenda het dorp Eelde-Paterswolde slechts als een 
vliegtuigmarkering wordt aangegeven. Alle andere dorpen rondom de stad Groningen zijn 
voorzien van het “HUB” en maken onderdeel uit van het hoogwaardige openbaar vervoernetwerk 
(HOV). Wat ons betreft komt het dorp er erg karig vanaf als het om deze toekomstplannen gaat. 
Dat kan en moet beter, het dorp verdient dat. 
 

1. Ben u het met ons eens dat Eelde-Paterswolde slecht ontsloten is als het gaat om het 
openbaar vervoer en het de hoogste prioriteit moet hebben om aan te sluiten op het HOV 
net in Drenthe en Groningen? 
 

2. Heeft u of de gemeentelijke organisatie met het OV buro gesproken over de genoemde 
Ontwikkelagenda 2040? Is het dorp Eelde-Paterswolde specifiek besproken als prioriteit 
om aangesloten te worden op het HOV net? 
 
Zo niet: waarom heeft u dit nagelaten?  
 

3. Wat kunt u alsnog doen om de komst van HOV in Eelde-Paterswolde onderdeel te laten 
worden van de “Ontwikkelagenda Noord Nederland 2040”? 

  

https://ovbureau.nl/wp-content/uploads/2023/11/De-eerste-paal-is-een-haltepaal.pdf


 

 

4. Wat is het standpunt van het college als het in bredere zin gaat om de aansluiting van ál 
onze dorpen op het (HOV) openbaar vervoersnet? Bent u tevreden met de huidige 
verbindingen? heeft u daar een visie op geschreven?  
 

 
Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de CDA fractie,  
 
Henk Middendorp, fractievoorzitter 
Correspondentieadres: Tonckensweg 8, Paterswolde 
  



 

 

 


